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Stadsfullmäktige 

Fullmäktigemotion 

Att upphöra med torgavgifter 

Torget är stadens mest centrala marknadsplats. Under de senaste åren har det varit oroväckande att märka 

att antalet försäljare har minskat särskilt under marknaderna vilka har ansetts vara storevenemang och till 

vilka man också har ordnat allmän transport från byarna från olika håll i staden. År 2017 var antalet 

marknadsförsäljare 416 och år 2018 bara 348, det vill säga antalet minskade med 68 försäljare. År 2017 var 

antalet torgförsäljare på vardagarna 1 262 och 1 187 år 2018, det vill säga antalet minskade med 75 

försäljare. På Februarimarknaden var antalet försäljare 65 år 2017, 49 år 2018 och nu år 2019 var antalet 

38. Inkomsterna som staden får från torgförsäljningen är rätt anspråkslösa eftersom inkomsterna uppgick 

år 2017 till 28 146 euro och år 2018 till 26 169 euro. Inkomsterna har alltså minskat med cirka 2 000 euro 

per år. 

Man anser att marknaderna är ett av ortens mest synliga handelsstorevenemang som har livat upp hela 

centrumet. Den företagsvänliga verksamheten hör till också stadsstrategin och marknadens existens är ett 

tecknen på företagsvänligheten och den aktiva stadsbilden. För att förvara och upprätthålla detta 

fortbestånd föreslår vi undertecknade att 

staden avskaffar torgavgifterna för företagarna och också på detta sätt börjar marknadsföra 

stadsvänlighet och försöker vända uppåt den nedåtgående trenden i antalet marknadsförsäljare och 

torgförsäljare på vardagarna. Insatsen i imagenyttan är liten men den har en stor påverkan. 
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